

Date:	30/09/2021	التاريخ:
Corresponding to:	23/02/1443	الموافق:
Number:	RB-2021\2-22064253642	الرقم:

رقم الهوية ID Number	اسم العميل Customer Name
1037192380	مطرود عبدالعزيز عويد الرويلي

Greetings,

In reference to the contract signed with you on 09-04-2013 pertaining your property purchase in the total amount of (1011554.68) Riyals to be paid over (179) installments.

We hereby notify you that based on your request of early settlement, the total amount required to date after Bank's waiver of part of its profits is in the amount Of (377511.73) Riyals

This certificate was issued upon your request without any obligation nor responsibility whatsoever towards the bank or its signatories. In case of not paying the whole outstanding amount during 30 days from the date of this letter, this letter would be null and void.

With best regards,
Personal Finance Department

تحية طيبة.. وبعد:

بالإشارة إلى العقد الموقع 09-04-2013 والمتضمن شرائكم العقار بمبلغ إجمالي (1011554.68) ريال.
على أن يسدد على مدار (179) قسطاً.

نفيدكم بأنه بناء على رغبتكم بالسداد المبكر فإن إجمالي المبلغ المطلوب منكم سدادته حتى تاريخه بعد تنازل البنك عن جزء من أرباحه هو مبلغ وقدره (377511.73) ريال
غير متضمن المبالغ المترتبة على فسخ العقد.
وقد تم إصدار هذا الخطاب بناء على طلبكم دون أدنى مسؤولية على البنك أو موقعيه، وفي حالة عدم إتمام سدادكم كامل المبلغ المتبقي عليكم خلال ثلاثون يوماً من تاريخه فإن هذا الخطاب يعتبر لا غيا وكأن لم يكن.

مع أطيب التحيات...
إدارة التمويل الشخصي

Delivery Branch \

مجلس الإدارة
Board of Directors
No: 259 / A / 1437
رقم 259 / أ / 1437



عبد الحميد
Abdulhamid
رقم التتبع 2021/05/01
No: 2021/05/01

Note: any letters issued prior to the letter is not considered in any. The early settlement amount is Based on the outstanding balance in the system until the date of this letter and may be amended at the time of the actual payment. The bank reserves the right to estimate the profit amount waived for the benefit of the customer

ملاحظة: لا يعتد بالخطابات الصادرة للعميل قبل هذا الخطاب أي وجد وحيث ان مبلغ السداد المبكر مبلغ تقديري بناء على الرصيد القائم في نظام حتى تاريخه وقابل للتعديل عند السداد الفعلي كما يحق للبنك تقدير مبلغ الربحية المتنازل عنها لصالح العميل